

Глюкозотолерантный тест

Glucose Tolerance Test

A glucose tolerance test measures your body's response to sugar (glucose).

This test can be used to check for high blood sugar caused by type 2 diabetes. A version of the test is also used to check for gestational diabetes (a type that develops during pregnancy).

Checking for Type 2 Diabetes (not during pregnancy)

Before Test

- You will need to fast, so you are not able to eat or drink anything except for water for at least 8 hours before the test.
- Do not smoke the morning of the test.
- If you are to take your medicines the morning of the test, take them with sips of water only.

During Test

- A sample of your blood is taken with a needle.
- You are given a sweet soda to drink. Drink it all as directed.
- Do not eat or drink anything except water until the end of the test.
- Another blood sample will be taken each hour for the length of the test.

After Test

- You may eat and drink again.
- Test results are sent to your doctor. Your doctor will share the results with you.

В ходе глюкозотолерантного теста проверяется реакция организма на сахар (глюкозу).

Анализ помогает установить повышенное содержание сахара в крови, вызванное диабетом 2-го типа. Разновидность этого анализа используется для проверки на гестационный диабет у беременных.

Проверка на диабет 2-го типа (не во время беременности)

Перед тестом

- Кровь на анализ сдается натощак: за 8 часов до исследования нельзя ни есть, ни пить ничего, кроме воды.
- Не курите утром перед анализом.
- Если нужно принять лекарства утром в день исследования, запейте их небольшим количеством воды.

Проведение теста

- У вас возьмут кровь с помощью иглы.
- Затем вам дадут выпить сладкую газированную воду.
- До завершения теста нельзя есть и пить ничего, кроме воды.
- У вас возьмут кровь еще несколько раз с интервалом 1 час.

После теста

- Теперь вы снова можете принимать пищу и питье.
- Результаты теста будут отправлены вашему врачу, и он обсудит их с вами.

Checking for Gestational Diabetes During Pregnancy

Before Test

- You do not need to fast for this test.

During Test

- You will be given a sweet soda to drink.
- Do not drink or eat anything for 1 hour after the soda.
- After 1 hour, you will have a finger stick to get a drop of your blood to check your blood sugar level.

After Test

- If your level is high, more testing may be needed.

If you do not feel well at anytime, tell the staff right away.

Talk to your doctor or nurse if you have any questions or concerns.

Проверка на гестационный диабет (диабет беременных)

Перед тестом

- Перед этим анализом можно есть.

Проведение теста

- Вам дадут сладкую газированную воду.
- После этого не пейте и не ешьте ничего в течение 1 часа.
- Через 1 час у вас возьмут кровь из пальца для проверки уровня сахара.

После теста

- Если сахар будет высокий, может потребоваться дополнительное обследование.

Если вы в какой-то момент почувствуете себя плохо, сразу же сообщите персоналу.

Если у вас есть вопросы или опасения, обратитесь к врачу или медсестре.